



畜牧兽医学报 » 2010, Vol. 41 » Issue (11): 1435-1441 DOI:

预防兽医

[最新目录](#) | [下期目录](#) | [过刊浏览](#) | [高级检索](#)

◀◀ [前一篇](#) | [后一篇](#) ▶▶

猪戊型肝炎ELISA诊断试剂盒的研制及应用

刘启文¹, 李震^{3,4}, 赵凯^{2,4*}, 于瑞嵩^{3,4}, 唐雪明^{2,4}, 朱宏^{2,4}, 吴潇^{2,4}, 谭芙蓉^{2,4}, 王金斌^{2,4}, 陶世如^{2,4}, 蒋玲曦^{2,4}

1.上海师范大学生命与环境科学学院,上海 200234; 2.上海市农业科学院生物技术研究所,上海 201106; 3.上海市农业科学院畜牧兽医研究所,上海 201106; 4.上海市农业遗传育种重点实验室,上海 201106

Preparation and Application of Swine Hepatitis E Virus Diagnostic ELISA Kit

Preparation and Application of Swine Hepatitis E Virus Diagnostic ELISA Kit

1. College of Life and Environment Sciences, Shanghai Normal University, Shanghai 200234, China; 2. Biotechnology Research Institute, Shanghai Academy of Agricultural Sciences, Shanghai 201106, China; 3. Institute of Animal Science and Veterinary Medicine, Shanghai Academy of Agricultural Sciences, Shanghai 201106, China; 4. Key Laboratory of Agricultural Genetics and Breeding, Shanghai Academy of Agricultural Sciences, Shanghai 201106, China

摘要

图/表

参考文献

相关文章 (15)